
Avelskommitténs verksamhetsberättelse 2018 
 
 
Avelskommittén har under året bestått av: 
 
Lena Lind Carlsson avelsansvarig sammankallande 
Lotta Claeson 
Camilla Grimling 
 
 
Kommitténs arbetsuppgifter under det gångna verksamhetsåret har bland annat 
bestått av följande: 
 
Under året har vi haft ett flertal telefonmöten och många mejlkontakter. 
 
Vi har fortsatt samarbetet med SLU gällande forskningen om PRA. 
Förfrågningar om ögonlysning och blodprovstagning med medföljande remisser har 
skickats ut till ägarna/uppfödarna som ska ingå i de testfamiljer som SLU behöver för 
att fortsätta forskningen. 
 
Vi har informerat i tidningen och på hemsidan. 
 
Vi har bevakat rasens utveckling. 
 
Förfrågningar som inkommit per mejl och telefon från medlemmar, uppfödare och 
andra intresserade av rasen har besvarats. 
 
Förfrågningar från HS har besvarats. Vi har haft kontakt med SKK och SSRK i frågor 
som berör avelskommitténs arbetsområde. 
 
Sammanställt statistik och övrig information till Springertidningen och hemsidan. 
 
Då det tidigare RAS dokumentet underkänts av SKK så har arbete med att få RAS 
klart pågått under hösten. Det är nu till största delen färdigt och kommer under första 
kvartalet 2019 att skickas vidare till SSRK. 
 
Planering inför avelskonferens 2019 har pågått under året. 
 
En webbaserad hälsoenkät har genomförts. 
 
Ett webbaserat formulär har utformats gällande att rapportera in glaukomfall som 
konstaterats av ”vanlig” veterinär i ett försök att komma åt mörkertalen gällande 
hundar som drabbats av sjukdomen. 
 
En ny sida ”Avelsnytt” har införts på hemsidan. 
 
Har deltagit på SKK:s information om HD index samt på SKK:s avelskonferens. 
 
Har deltagit på SSRK:s funktionärsträff. 
 


